
Protokół nr LIV/2024 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 31 stycznia 2024 roku w godz. 1400 – 1540   w 

Gminnym Centrum Kultury w Poniecu . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył LIV Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 

radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  sesji 

wraz z zaproszeniami na LIV Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad LIV 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad LIV Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady 
Miejskiej na 2024 rok., 

7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży prawa własności działki będącej w 

użytkowaniu wieczystym na rzecz użytkownika wieczystego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży prawa własności działek będących w 

użytkowaniu wieczystym na rzecz użytkownika wieczystego. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

przez osoby bezdomne skierowane do schroniska dla osób bezdomnych albo 

schroniska dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, ich wymiaru, zakresu i sposobu rozliczania wykonywania takich usług 

oraz w sprawie rozszerzenia katalogu osób, dla których wsparcie  w postaci usług 

sąsiedzkich będzie miało charakter uzupełniający, 

11. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Miejskiej, 
12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

13. Wolne wnioski i zapytania, 

14. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt. 2 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła dodatkowe informacje o działalności Klubu 

Seniora w Poniecu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Pkt. 3 Interpelacje i zapytania radnych, 

 

Radni Łucja Markowska oraz Ryszard Sikorski zgłosili interpelację do Starostwa Powiatowego 

w sprawie drogi Łęka Wielka- Bielawy. 

 

Pkt. 4  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

 



Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LIV/443/2024 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 

2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-

2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LIV/444/2024 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2024, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady 
Miejskiej na 2024 rok., 



 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił przewodniczących poszczególnych komisji o 
przestawienie planów pracy na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska przedstawiła plan pracy komisji na rok 

2024.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i 

Obywatelskich Piotr Jańczak przedstawił plan pracy komisji na rok 2024.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Budżetu i Rolnictwa Marcin Stróżyński przedstawił plan pracy komisji rok 

2024. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Tadeusz Twardy przedstawił plan pracy 

komisji na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił plan pracy Rady Miejskiej w Poniecu na rok 2024, 

po czym dokonał otwarcia dyskusji na temat planu pracy Rady oraz poszczególnych komisji , 

w której radni nie zgłosili uwag. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LIV/445/2024 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady Miejskiej na 2024 rok., 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 7 Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży prawa własności działki będącej w użytkowaniu 

wieczystym na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 



Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LIV/446/2024 

w sprawie sprzedaży prawa własności działki będącej w użytkowaniu wieczystym na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 8 Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży prawa własności działek będących w 

użytkowaniu wieczystym na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LIV/447/2024 

w sprawie sprzedaży prawa własności działek będących w użytkowaniu wieczystym na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

przez osoby bezdomne skierowane do schroniska dla osób bezdomnych albo schroniska dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 



Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LIV/448/2024 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności przez osoby bezdomne 

skierowane do schroniska dla osób bezdomnych albo schroniska dla osób bezdomnych z 

usługami opiekuńczymi, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 10 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, ich wymiaru, zakresu 

i sposobu rozliczania wykonywania takich usług oraz w sprawie rozszerzenia katalogu osób, 

dla których wsparcie  w postaci usług sąsiedzkich będzie miało charakter uzupełniający, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr LIV/449/2024 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, szczegółowych 

warunków przyznawania usług sąsiedzkich, ich wymiaru, zakresu i sposobu rozliczania 



wykonywania takich usług oraz w sprawie rozszerzenia katalogu osób, dla których wsparcie  

w postaci usług sąsiedzkich będzie miało charakter uzupełniający, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 11 Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Miejskiej, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  Statutu 

Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z LIII Sesji Rady Miejskiej. Rada 

Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z LIII Sesji Rady 

Miejskiej.  

 

Pkt. 12 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

 

Nie zgłoszono 

 

Pkt. 13 Wolne wnioski i zapytania, 

 

Nie zgłoszono 

 

Pkt. 14. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w LIV Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1540 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
Jagoda Klimasz        Jerzy  Kusz 
                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


